

ព្រឹត្តិប័ត្រ អំពី ការបើកសាលា

ព្រឹត្តិប័ត្រជូនដំណឹងដល់ មាតាបិតា និងសិស្សានុសិស្ស ដែលប៉ះទង្គិច
ដោយ ការបើកសាលា ការផ្លាស់ទីកន្លែង និងការបញ្ចូលគ្នា ដើម្បីត្រៀម
ខ្លួនសម្រាប់ថ្ងៃចូលរៀនដំបូង



វិទ្យាល័យ Bartram ពង្រីកការប្រើសេវាសិក្សាជីវិត CTE សម្រាប់សិស្សានុសិស្ស

កាលពីខែមិថុនា ក្រសួងអប់រំបានចាប់ផ្តើម បង្កើន និងពង្រីកឱកាសប្រើសេវាសិក្សាជីវិត អាជីព និងបច្ចេកវិទ្យា (CTE) សម្រាប់សិស្សានុសិស្សនៅ វិទ្យាល័យ Bartram ក្នុងសរុប រដូវ ខាងមុខនេះ។

ក្រសួងអប់រំនឹងរៀបចំកែលម្អបន្ទប់រៀនចំនួន១២ សម្រាប់កម្មវិធី CTE ថ្មីពីរ កាលពីមុនមាននៅវិទ្យាល័យបច្ចេក ទេស Communications។

ការរៀបចំកែលម្អនេះ រួមមាន ការកែលម្អបន្តអគ្គិសនី ការលាបថ្នាំថ្មី និងការតម្លើងសម្ភារៈ សិក្សា។ បន្ទប់រៀន សម្រាប់កម្មវិធី CTE នីមួយៗ នឹងរៀបចំចែកជាផ្នែកដោយឡែកៗ នៅក្នុងអាគារសាលា ដើម្បីបង្កើតការផ្តោតទៅលើ ការសិក្សា ជាក្រុមៗ។

ក្រៅពីកម្មវិធីផ្នែក បច្ចេកវិទ្យាដែលទាក់ទងនឹងសុខភាព (HRT) និង បច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មាន (IT) ដែលកំពុងមាននៅ សាលា Bartram សិស្សានុសិស្សនឹងអាចរៀនក្នុងកម្មវិធី CTE នៅសរុបរដូវ ដូចតទៅនេះ៖

សិល្បៈនៃ ការធ្វើជំនួញ និង ការផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម - កម្មវិធីបង្ហាត់បង្រៀន ក្នុងការប្រើសិល្បៈ ទស្សនីយភាព ដើម្បី ត្រៀមសិស្សម្នាក់ៗឲ្យ ប្រើបច្ចេកទេសសិល្បៈដើម្បីបញ្ចេញ គំនិតយោបល់ និងព័ត៌មាន ដ៏មានប្រសិទ្ធភាព សម្រាប់ ធ្វើជំនួញ និងដល់អតិថិជន តាមរយៈ រូបគំនូរ និង ទម្រង់ផ្សេងៗនៃប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ។ កម្មវិធីនេះរួមមាន ការបង្ហាត់ បង្រៀនតាមគំនិត រចនា រៀបចំ បិទភ្ជាប់ និង បច្ចេកទេសផ្សេងៗទៀត ដូចជា ចម្លាក់ បោះពុម្ព (silkscreen) ការបោះពុម្ពដោយប្រើថ្ម (lithography) គំនូរ គំនូរជីវចល គំនូរលាបពណ៌ រូបភាពបិទ និង ក្រាហ្វិកកុំព្យូទ័រ។

ផលិតកម្ម ខ្សែភាពយន្តវីដេអូ (Cinematography & Film/Video Production)- កម្មវិធីបង្ហាត់បង្រៀន ដែល ត្រៀមសិស្សម្នាក់ៗ ឲ្យបញ្ចេញព័ត៌មានផ្នែក នាដកម្ម គំនិត អារម្មណ៍ និងមនោសញ្ចេតនា តាមរយៈការផលិត ខ្សែ ភាពយន្ត និងវីដេអូ។ កម្មវិធីនេះរួមមាន ការបង្ហាត់បង្រៀនអំពី ទ្រឹស្តីសិល្បៈភាពយន្ត បច្ចេកទេសភាពយន្ត និង ការប្រើប្រាស់សម្ភារៈ ការផលិតខ្សែភាពយន្ត ការដឹកនាំរឿង ការកាត់ត វីដេអូនៃខ្សែភាពយន្ត សម្លេងសម្រាប់ខ្សែ

ភាពយន្ត បច្ចេកទេសសម្រាប់ផលិត ខ្សែភាពយន្ត និង/ឬ វីដេអូ តាមប្រភេទណា មួយ បច្ចេកទេសប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ គំនូរដែលគួរដោយកុំព្យូទ័រ ផលិតកម្មប្រព័ន្ធ ផ្សព្វផ្សាយ និងការរៀបចំគម្រោង និងការចាត់ចែង ប្រតិបត្តិការ ខ្សែភាពយន្តវីដេ អូ។

កិច្ចការនេះបានកំណត់ឲ្យចប់រួចរាល់នៅពាក់កណ្តាលខែសីហា។ មុនពេលសាលា ចាប់ផ្តើមបង្រៀននៅក្នុងខែកញ្ញា សាលា Bartram នឹងបើកទទួល មាតាបិតា និង សិស្សានុសិស្ស ដើម្បីស្វែងយល់ថែមទៀត អំពីកម្មវិធីថ្មីៗ និងដើរមើលអាគារ។

ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកម្មវិធីអប់រំផ្នែក អាជីព និង បច្ចេកវិទ្យា របស់ក្រសួង អប់រំ សូមមើលរូបសែ www.philasd.org/offices/cte.



តើយើងធ្វើបានដូចម្តេច?

ចំណុចសំខាន់ៗអំពីការវិភាគច្រើនក្នុងការរៀបចំ សាលាទទួលសិស្សរបស់ក្រសួង សម្រាប់ឆ្នាំ សិក្សាថ្មី៖

ចំនួននាគរយ ផែ...

សាលាទទួលសិស្ស ដែលបានទទួល ការកែលម្អអាគាររួចរាល់ហើយ	៦១%
សាលាទទួលសិស្ស ដែលបានបញ្ជាក់ ថាមាននាយកសាលានៅឆ្នាំក្រោយ	៩៨%

ចំនួននិស្សិត...

សាលាទទួលសិស្ស ដែលនឹងទទួល ថវិកាសម្រាប់ ការធ្វើអន្តរាគមន៍ និង ជំនួយ ឲ្យមានអាកប្បកិរិយាល្អ (PBIS) ឬ ការអនុវត្តន៍ការស្តារឡើងវិញ	២០
---	----

កម្មវិធីសម្រាប់រដូវក្តៅ មានបំណងបង្រៀនសិស្សានុសិស្សអំពីប្រវត្តិសាស្ត្រនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺ

សិស្សានុសិស្សអនុវិទ្យាល័យដែលមកពីសាលា Penn Treaty, Moffet, Webster, Hackett, Sheridan West និង Richmond ចូលរួមក្នុងកម្មវិធីរៀនបន្ថែមពិសេស នៅរដូវក្តៅនេះ។

កម្មវិធីរៀនបន្ថែមនៅរដូវក្តៅ នៅសាលា Penn Treaty ប្រើ កម្មវិធីសិក្សាដែលបញ្ចូលមុខវិទ្យាផ្សេងៗ មេរៀនដែលផ្អែកទៅលើកិច្ចការសម្រាប់ឲ្យសិស្សអនុវិទ្យាល័យ ក្នុងការបង្រៀនប្រវត្តិសាស្ត្រនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺ ដល់សិស្សានុសិស្ស តាមការអនុវត្តន៍ជាក់ស្តែង ដែលស្របទៅតាមខ្នាតគំរូរបស់រដ្ឋឆីនស៊ីលវេញ។

សិស្សានុសិស្សដែលចូលរួមនឹងរៀនអំពី មនុស្សសំខាន់ៗ និងព្រឹត្តិការណ៍ នៅហ្សឺណែវដែលហ្សឺ ពីអតីតកាល ហើយបន្ទាប់មកដើរទើល កន្លែងប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលគេបានលើកយកមកពិភាក្សានៅក្នុងមេរៀន។ កាលវិភាគសម្រាប់កម្មវិធីទាំងអស់ មានដូចខាងក្រោមនេះ៖

- ៣ សប្តាហ៍ទី១៖ សិស្សានុសិស្សនឹងរៀនអំពីលោក William Penn និងទៅមើល Pennsbury Manor។
- ៣ សប្តាហ៍ទី២៖ សិស្សានុសិស្សនឹងរៀនអំពី Liberty Bell, Betsy Ross, Independence Hall, និង Franklin Mint, ហើយមានអ្នកនាំដើរទើលតាមកន្លែងនីមួយៗ។
- ៣ សប្តាហ៍ទី៣៖ សិស្សានុសិស្សនឹងរៀនអំពីវប្បធម៌ ជន្ត្រី និងសិល្បៈ នៅហ្សឺណែវដែលហ្សឺ ហើយជិះរថយន្តពីរជាន់ដើរទើល គំនូរលើជញ្ជាំង នៅផ្លូវ South Street និង Ben Franklin Parkway ព្រមទាំងទៅមើល សារៈមន្ទីរសិល្បៈ (Art Museum)។
- ៣ សប្តាហ៍ទី៤៖ សិស្សានុសិស្សនឹងរៀនអំពីលោក Ben Franklin និងម្ហូបអាហារដ៏ល្អនៅទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺ។ សិស្សានុសិស្សនឹងដើរទើល Franklin Square ដើម្បី «ភ្ញាក់សជាតិម្ហូបអាហារ នៅទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺ» ដែលពួកគេនឹងភ្ញាក់ម្ហូបដូចជា cheesesteaks, Tastykakes, និង pretzels។

កម្មវិធីនេះបានឧបត្ថម្ភដោយ ប្រាក់ជំនួយដើម្បីកែលម្អសាលា របស់សាលា Penn Treaty និងឥតគិតថ្លៃពីសិស្ស។



តាមការសហការជាមួយក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺ

ការជួបជុំ ក្រុមគ្រួសារ និងការអប់រំ

ការិយាល័យទំនាក់ទំនងជាមួយ ក្រុមគ្រួសារ និងសហគមន៍

ថ្ងៃសុក្រ ទី៩ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១៣

ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់ ៣ ល្ងាច

School of the Future

4021 Parkside Avenue

កម្មវិធីប្រចាំឆ្នាំ សម្រាប់ការត្រឡប់ចូលរៀនវិញ

តែសំបៀតជាក់សៀង និងសម្លាប់ច្រើន ដោយឥតគិតថ្លៃ

សិស្សសាលាអំពីការអប់រំ

ព្រះសម្រាប់ មហាវិទ្យាល័យ ក្រុមគ្រួសារ និងសម្រាប់ក្រុម

កម្មវិធីសម្រាប់កំសាន្ត ម្ហូបអាហារ ការសម្លាប់ និងភ្ញាក់ជាច្រើនទៀត

ដើម្បីប្រាប់ពីតម្រូវការអំពីការលក់ដូរ សូមទាក់ទង

Steve Gonzalez, វិទ្យុ One

ទូរស័ព្ទ៖ ៦១០-៥៣៨-១១២១

E-mail: sgonzalez@radio-one.com

KHMER

ខួបលើកទីមួយ
នៃអង្គប្រជុំអំពី
សុវត្ថិភាព

កាលបរិច្ឆេទ៖

ទី១៧ ដល់ ទី១៩ ខែកក្កដា
ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់
ម៉ោង ១២ ថ្ងៃត្រង់

អ្នកចូលរួម៖ គ្រូ អ្នកផ្តល់ឱកាស
ភ្នាក់ងារវ័យស ចិត្តវិទូ
និងបុគ្គលិកនៅតាមសាលា
ទាំងអស់

ទីកន្លែង៖

181 Arts Academy at
Benjamin Rush អាសយដ្ឋានលេខ
(11081 Knights Road)

អំពីអ្វី៖ គោលបំណងនៃអង្គប្រជុំអំពីសុវត្ថិភាព គឺដើម្បីផ្តល់ឱកាសឲ្យបុគ្គលិកសាលាស្វែងយល់ពីវិធី បង្កើត និង រក្សា បរិយាកាសសិក្សាដែលមានសុវត្ថិភាពសម្រាប់សិស្សានុសិស្ស។ អង្គប្រជុំនឹងធ្វើឡើងដោយ អ្នកជំនាញខាងការប្រឆាំងនឹង ការសម្លាប់ធ្វើបាប ការយាយី ផ្តល់ដំណឹងអំពីការព្យាបាលការរួតរកសុវត្ថិភាពបញ្ហាខ្សោយ និងភ្ញាក់ជាច្រើនទៀត។ ដើម្បីប្រាប់ពីតម្រូវការបន្ថែម សូមទាក់ទង

Stacy Kerentzis លេខ ២១៥-៤០០-៦៩៣៩។